
Saksprotokoll 09.-10.06.2020 - fylkestinget 
 
Morten Klementsen (FNB) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
Grafisk profil er viktig for enhver organisasjon. Den alvorlige økonomiske situasjonen til 
Vestland fylkeskommune tilsier nå at revitalisering av logos og grafisk profil blir utsatt 
tidsmessig til et bedre økonomisk grunnlag foreligger.» 

 
Svein Halleraker (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
1. Med bakgrunn i fylkeskommunens økonomiske situasjon, avventes fornyelse av 
skilting. 
 
2. Fylkesnavn og fylkesvåpen fjernes eller overdekkes på eksisterende skilt. 
 
3. Ytterligere finansiering av skiltplanen blir å komme tilbake til i budsjett for 2021.» 

 
Natalia Golis (MDG) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
Fylkesrådmannen blir bedt om å løyse naudsynt skilting for 2020 der det er inngått 
avtale. 
Fylkestinget kjem tilbake til løyvingar for vidare skilting i årsbudsjett 2021.» 

 
Halleraker trakk sitt forslag. 
 
Svein Halleraker (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
1. Med bakgrunn i fylkeskommunens økonomiske situasjon, avventes fornyelse av 
skilting. 
 
2. Fylkestinget løyver en investeringsramme på 1 million kroner til naudsynt skilting i 
2020. 
 
3. Ytterligere finansiering av skiltplanen blir å komme tilbake til i budsjett for 2021.» 

 
Klementsen og Golis trakk sine forslag. 
 
Avrøysting 
Halleraker sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Innstillinga vart ikkje røysta over. 
 
Vedtak 
1. Med bakgrunn i fylkeskommunens økonomiske situasjon, avventes fornyelse av skilting. 
 
2. Fylkestinget løyver en investeringsramme på 1 million kroner til naudsynt skilting i 2020. 
 
3. Ytterligere finansiering av skiltplanen blir å komme tilbake til i budsjett for 2021. 
 


